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Dorpsraad Neerijse 
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Aanwezig:		
Dirk Aerts,  Jean‐Pierre De Groodt, Sonja De Keyser, Adriaan Depré, Patrick Platton,  Carina 

Vercammer, Bruno Keyngnaert,  Philippe Vervoort (schepen, waarnemer) 

Verontschuldigd	:	
William Blomme, Bram Craps, Koen Derom, Mark Arnalsteen 

De voorzitter start de vergadering en bedankt de Baron's Brasserie voor de gastvrijheid en jarenlange 

sponsoring van de dorpsraad. De Brasserie biedt de vergadering gratis hapjes aan. Waarvoor dank. 

1. Goedkeuring	verslag	
Het vorige verslag wordt goedgekeurd met de aanvulling dat het  verslag van 21 december 2016 ook 

goedgekeurd werd. 

2. Financieel	overzicht	
De  financiële  balans  van  Nereis  Kermes  is  bijna  volledig  en  kan  binnenkort met  Fast  afgehandeld 

worden.  

3. Nieuw	lid	Adri(aan)	Depré	
Adri stelt zich voor en nu hij in Neerijse woont wenst hij ook lid te worden. De dorpsraad aanvaardt 

Adri en verwelkomt hem als nieuw lid. Adri is reeds goed gekend bij de dorpsraad als voorzitter van 

Fast, waarmee gedurende de laatste jaren er een intense samenwerking was. 

4. Financiele	instelling	
Na het afwegen van voor en tegen argumenten kiest de AV voor een lokaal kantoor. Uiteraard 

worden de goede diensten door het KBC kantoor uit het verleden erkend maar nu dit kantoor 

onbemand is en mogelijks in de toekomst  ook de automaat zou kunnen verdwijnen is het lokale 

kantoor van Crelan handiger. 

5. Dorpsbelangen	
De  voorzitter  en  de  secretaris  hebben  een  uitnodiging  gekregen  vanwege  de  Vlaamse  Vereniging 

Dorpsbelangen vzw (zie http://www.dorpsbelangen.be/) om mee te werken aan een enquête. Deze 

vzw  is ontstaan  in Oost‐Vlaanderen met zetel  in Eeklo. Ondertussen zijn er ook veel West‐Vlaamse 

dorpsgroeperingen  lid  en  wens  deze  vereniging  dorpsraden  in  Vlaanderen  te  ondersteunen. 

Lidmaatschap is gratis. Een vraagstelling door deze vzw zal rondgestuurd worden en zal gecompileerd 

worden.  

 

6. Bolsterweide	en		herstemming	Huldenbergse	kerken	

a) Bolsterweide	
Er  is goede vooruitgang gemaakt. Daar Bram niet aanwezig kan zijn  is er geen gedetailleerd verslag 

maar  de dorpsraad bevestigt haar  engagement om 2000€  te  schenken op basis  van  facturen  voor 

gemaakte kosten. Deze weide wordt een focus punt voor Neerijse. De gemeente bevestigt ook haar 

engagement om het grasveld te onderhouden en bij te dragen tot de inrichting. 
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b) Herstemming	Huldenbergse	kerken	
Dirk en Sonja maken deel uit van de stuurgroep van dit project.  Dit project is bedoeld om een 

beleidsplan op te stellen voor  vijf kerken in Huldenberg. Het project wordt begeleid door  Johan 

Vencken van de Bardijnen. Alle kerken zijn intussen door de stuurgroep bezocht. Johan  zal een 

eerste synthesenota opstellen tegen september. Allerlei raden en verenigingen worden betrokken 

zoals bvb de Jeugdraad en de Heemkundige kring. De 5 kerken staan symbool voor de dorpen, wat de 

problematiek zeer gevoelig maakt. De meeste kerken, zoals die van Neerijse, zijn ook erkende 

momumenten. De kerkraden waren aanvankelijk nogal terughoudend tegenover andere functies dan 

erediensten maar daar komt nu evolutie in. 

7. Vraag	bewoner:	sluipverkeer	Wolfshaegen	
Er wordt vastgesteld dat sedert de kilometerheffing er meer zwaar verkeer doorheen Wolfshaegen en 

de  N253  rijdt.  De  verkeersraad  van  Huldenberg  waarin  Guido  de  vertegenwoordiger  is  voor  de 

dorpsraad is met deze problematiek bezig. Op de gewestweg (N253) zijn er ook nul‐metingen voor en 

na het invoeren van de kilometer‐heffing uitgevoerd en deze worden binnenkort bekend gemaakt. Een 

belangrijk  probleem  is  welke maatregelen  afdoende  zijn  om  dit  aan  te  pakken;  bvb.  een  tonnage 

beperking ? 

Spiegels	op	de	N253	
Tijdens de discussie  over  het  sluipverkeer wordt  ook opgemerkt  dat  er  aandacht  nodig  is  voor  de 

spiegels. Vooral bvb. aan de "trapkes op", de 2 Puystraten zijn  spiegels  fundamenteel om veilig de 

drukker wordende N253 op te rijden. Deze spiegels dienen goed geplaatst te worden en voldoende 

groot te zijn. Vooral voor chauffeurs die iets hoger zitten zoals in camionettes zijn de spiegels dikwijls 

niet goed bruikbaar.  

 

8. Vraag:	onkruid	rond	de	kerk	

Ondertussen werd dit onkruid verwijderd maar op vele plaatsen is er gebrekkig onderhoud. Schepen 

Vervoort licht toe dat er geen pesticiden gebruikt kunnen worden maar dat men in de toekomst voor 

oa  de  kerkhoven  met  IGO  zal  werken  zodat  de  gemeentediensten  minder  overbelast  zullen  zijn 

gedurende  de  piekperiodes  van  bermen  maaien  (pas  na  15  juni)  en  onderhoud  van  pleinen  en 

kerkhoven. 

 

9. Evaluatie	Neires	Kermes	
De detail evaluatie is gebeurd in "petit comité". Er wordt besloten dat de 7de editie een groot succes 

was. De organizatie en de samenwerking met Fast was excellent. Ook de samenwerking met de 

Fairtrade actie door de gemeente Huldenberg was een groot succes. 

Kleine details zijn bvb een op zondag een betere aanduiding van de kassa, toiletten, uren voor de 

betaalde inkom voor de zaterdag...  

Het podium uit Hoeilaart was een goede aanwinst. Schepen Vervoort bevestigt dat er met diverse 

gemeentes uit de druivenstreek ( veeleer dan fusies opzetten, waar niemand vragende partij voor is) 

intens samengewerkt wordt zodat dit podium normaliter beschikbaar blijft voor de gemeente 

Huldenberg. 
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Er is vraag naar een betere coordinatie tussen diverse evenementen in Huldenberg zodat overlap kan 

vermeden worden. Er wordt ook opgemerkt dat er einde juni een schoolfeest te Neerijse doorgaat. 

Dit schoolfeest heeft meer moeite om voldoende vrijwilligers vast te krijgen. Er wordt voorgesteld 

om overleg en eventueel samenwerking te overwegen. 

Echter blijft het eerste weekeinde van mei de timing voor Nereis Kermes. 

 

10. Varia	
‐ Patrick deelt mee dat er een psychosociaal hulpverlenings team opgericht wordt om bij 

eventuele rampen binnen de gemeente bijstand te verlenen. Hij roept op hieraan mee te 

werken. 

‐ Een BBQ van de dorpsraad wordt voorgesteld met als mogelijke data vrijdag 25 of zaterdag 

26 augustus. Kamstraat 42 is de mogelijke locatie. De datum wordt via consultatie 

vastgelegd. 

 

11. Data	dorpsraad	
‐ 20 september 2017 

‐ 20 december 2017 

 

Verslag goedgekeurd door AV van 20 September 2017. 


